

10 November 2022  
2022 年 11 月 10 日

### **Adjustment on HKD Prime Rate and HKD Savings Interest Rate**

Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) announces that with effect from 10 Nov 2022 (Thursday), its Hong Kong Dollar (HKD) Prime Rate will be revised from 5.500%p.a. to 5.625%p.a.

Meanwhile, the Bank will increase the HKD Standard Savings Interest Rate to 0.375%p.a. For details of other types of savings accounts, please refer to our website at [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk).

For any enquiries, please feel free to contact our Customer Hotline at (852) 8107 0818 or visit any of our branches.

**Public Bank (Hong Kong) Limited**

### **調整港元最優惠利率及港元儲蓄存款年利率**

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)宣布由 2022 年 11 月 10 日(星期四)起,本行之港元最優惠利率由年利率 5.500%調整至年利率 5.625%。

同時,本行之港元標準儲蓄戶口存款年利率亦會上調至年利率 0.375%。有關其他儲蓄戶口之存款利率詳情,請參閱本行網站 [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk)。

如有任何查詢,請聯絡本行顧客熱線(852) 8107 0818 或親臨本行任何一間分行。

**大眾銀行(香港)有限公司**